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Urząd Marszałkowski chce by region zakwalifikowano
jako górski. Pomoże to hodowcom owiec
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Urząd Marszałkowski Województwa Świętokrzyskiego chce, aby Ministerstwo Środowiska
zakwalifikowało  region do  obszarów górskich.  Dzięki  temu hodowcy owiec  mogliby  się
ubiegać o dotację unijną. To ważne, bo borykają się oni teraz z wieloma problemami, a
dodatkowe pieniądze pozwoliłyby im na kontynuowanie hodowli. Dotychczasowe starania
zakończyły się niepowodzeniem, ale jest szansa, że teraz będzie inaczej – powiedział Janusz
Śledziński, dyrektor Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich i Środowiska w Urzędzie
Marszałkowskim w Kielcach.  Obecnie  dotację  mogą otrzymać tylko  rolnicy  z  regionów
uznanych za górskie. Są to województwa: podkarpackie, małopolskie, śląskie i  opolskie.
Tadeusz Karwata, dyrektor Świętokrzyskiego Związku Hodowców Kóz i Owiec mówi, że ich
sytuacja nie napawa optymizmem dlatego rolnicy mają nadzieję, że ministerstwo pozwoli im
ubiegać  się  o  dotacje.  Urząd  Marszałkowski  w  Kielcach  liczy,  że  decyzja  o  tym  czy
świętokrzyscy hodowcy owiec będą mogli ubiegać się o dotacje, powinna zapaść jeszcze w
tym miesiącu.


